
Overige vragen onderzoek naar mogelijkheid dierentuinvergunning Hertenkamp 
Julianapark
 
Geachte lezers,

Het kabinet heeft besloten dat vanaf januari 2024 niet langer gefokt mag worden met herten 
van hertenkampen en kinderboerderijen. Dit heeft grote gevolgen voor de vele (historische) 
hertkampen die Nederland kent. Ook voor het hertenkamp in het Julianapark van de 
gemeente Hoorn, dat al sinds 1954 onderdeel uitmaakt van het park, betekend dit dat de 
dieren aldaar langzaam zullen uitsterven. Hoewel de plannen van de regering nog enigszins 
bijgesteld zouden kunnen worden, is het wel duidelijk dat deze wet er gaat komen. Ook is 
ons ter ore gekomen dat de bokken al uit de groep zijn gehaald. Het CDA Hoorn is er echter 
van overtuigd dat er alternatieven zijn en is van mening dat er nu al gekeken dient te worden 
naar mogelijke alternatieven. Daarom heeft het CDA Hoorn de volgende vragen:
 

1. Klopt het dat het uitsterfbeleid voor de herten van het hertenkamp in het Julianapark 
al in gang is gezet, mede door de bokken al te verwijderen uit de groep? 

2. Is het college het met ons eens dat een uitsterfbeleid bij kuddedieren als herten ten 
kosten gaat van het dierenwelzijn?

3. Is het college het met ons eens dat, mits er voldaan wordt aan alle voorwaarden van 
de juiste huisvesting en er voldaan wordt aan alle eisen voor dierenwelzijn, er naar 
gestreefd dient te worden om plaats blijven houden voor herten in het Julianapark?

4. In Beverwijk is een mini dierentuin die een dierentuinvergunning geniet en daarom 
een aantal dieren die buiten de positieflijst voor huis- en hobbydieren vallen mag 
huisvesten. Heeft het college overwogen om voor het hertenkamp in het Julianapark 
een dierentuinvergunning aan te vragen om zodoende wel herten te mogen houden?

5. Is het college het met ons eens dat de gemeente Hoorn, door in te zetten op 
dierentuinvergunningen voor het hertenkamp in het Julianapark, een belangrijke 
voortrekkersrol kan spelen in het ontwikkelen van een eerlijke en diervriendelijke 
oplossing voor vele hertenkampen in Nederland?

6. Is het college bereid in gesprek te gaan met het RVO om te bespreken welke 
mogelijkheden er bestaan voor het hertenkamp om deze vergunning te verkrijgen?

7. Mocht het onmogelijk blijken te voldoen aan de eisen voor het verkrijgen van een 
dierentuinvergunning voor het hertenkamp in het Julianapark, is het college dan 
bereid om het hertenkamp beschikbaar te stellen als locatie om herten uit andere 
hertenkampen, die door het uitsterfbeleid veel stress ervaren van te kleine kuddes, 
op te vangen?

Bij voorbaat dank voor de beantwoording.

Hoogachtend,

Diana Dekker raadslid CDA Hoorn
Matthijs Koster Commissielid CDA Hoorn


